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Geachte mevrouw Kerkmans, 
 
Op 29 oktober 2014 heeft u artikel 38 vragen gesteld over bovengenoemd onderwerp. Hierbij ontvangt u 
onze reactie.  
 

1. Vergroenen ’ de afnemende gemeente en Gouda binnen de huidige aanbesteding ingekochte grijze 
stroom via de aankoop van Garanties van Oorsprong ofwel GvO’s of op andere wijze? Zo ja, om 
welk percentage van de ingekochte stroom gaat dat en om welke GvO’s gaat het?  
 
Antwoord:  

Voor het jaar 2014 is een contract afgesloten voor de levering van Garanties van Oorsprong (GvO) 
voor 100% van het elektriciteitsverbruik van de betreffende gemeenten. Het gaat hier bij om GvO's:  

30% Nederlandse windenergie en 70% IJslandse waterkracht. 
 
 

2. Indien grijze stroom door Gouda wordt ‘vergroend’, zal dat dan ook weer in de periode 2015 – 
2017/19 gaan gebeuren?  

 
Antwoord: 

Ja, ook voor de jaren 2015 t/m 2017/2019 zal er sprake zijn van 100% vergroening van de energie. 

Het traject van vergroening loopt nog, maar het streven is dit te laten bestaan uit: 
(Nederlandse) windenergie, (Nederlandse) biomassa en (buitenlandse) waterkracht. 

Er is dit keer nadrukkelijk voor gekozen om de compensatie zo dicht mogelijk bij huis te realiseren. 

 

3. Is er in de aanbesteding voor de periode 2015-2017/19 een voorwaarde opgenomen die zich er op 
richt dat energiebedrijven worden uitgenodigd om een aanbod te doen dat gebaseerd is op 100% 
werkelijk nieuwe groene stroom? En dat indien dat in de leveringsperiode nog niet volledig mogelijk 
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is (wat zeer waarschijnlijk is), dat het aanbod ook moet voorzien in de levering van GvO´s die 
afkomstig zijn van additionele en herleidbare projecten die hernieuwbare energie? (een voorbeeld 
van dit soort beleid is de NS)? Zo ja, kunnen wij de betreffende tekst uit de aanbesteding 
ontvangen?  
 

Antwoord:  

Nee, daar is geen sprake van. Er is een aanbesteding gedaan voor grijze stroom. 

Daarnaast wordt een separaat traject gelopen voor het inkopen van de vergroening in de vorm van 

GvO's 
Met die GvO’s wordt de garantie verkregen dat er voor de ingekochte hoeveelheid energie ook 

daadwerkelijk groene energie wordt geproduceerd. Elke producent van groene energie krijgt die 
GvO’s en kan deze maar één keer uitgeven.De aankoop van stroom en de vergroening zijn dus van 

elkaar losgekoppeld. 

 

4. Indien het antwoord op vraag 4 nee luidt, welke voorwaarden heeft u dan wel opgenomen om zeker 
te zijn dat Gouda nieuwe groene stroom inkoopt en het gekozen energiebedrijf stimuleert te 
verduurzamen? Wij willen de aanbestedingscriteria hieromtrent graag ontvangen. 

 

Antwoord:  

De zekerheid dat we voor 100% vergroenen hebben de gezamenlijke gemeenten in eigen hand, 
door dit los van de inkoop van stroom in te kopen.  

Hiertoe hebben de gemeenten gezamenlijk  de uitgangspunten geformuleerd. 
Na afronding van dit traject zal elke gemeente een "bewijs van duurzaamheid" ontvangen. De 

gemeenteraad zal worden geïnformeerd over de ontvangst van dit certificaat. 

 
In de aanbesteding energie zijn dus geen criteria voor vergroening opgenomen, die regelen we 

separaat. 
 

 

5. Zijn er energieleveranciers of energiebedrijven die bij voorbaat zijn uitgesloten voor de 
aanbesteding, bijvoorbeeld gezien hun gebrekkig duurzaamheidsbeleid? Zo nee, om welke reden 
niet? Voorbeelden van duurzame leveranciers zijn (in willekeurige volgorde) Raedthuys, Windunie, 
Eneco, DONG, Greenchoice en HCV Energie1.  
 

Antwoord:  

Nee, op voorhand is geen enkele partij uitgesloten voor de aanbesteding. iedereen die kon leveren 
wat er in de aanbesteding werd gevraagd (grijze stroom) kon hierop inschrijven. Wanneer een partij 

niet aan de aanbestedingseisen kon voldoen schreef deze partij niet in, of viel al snel weer af. De 
gunning heeft uiteindelijk plaatsgevonden door het houden van een openbare energieveiling. 

 
 

6. Waarom heeft Gouda, in het licht van haar ambities voor de reductie van CO2, gekozen voor een 
wagenpark op aardgas en niet voor een elektrisch wagenpark? 

 

Antwoord:  

Gemeente Gouda rijdt niet op aardgas maar op CNG (groen gas).  
De keuze voor CNG is tot stand gekomen in een gezamenlijke aanbesteding van de ODMH en de 

gemeente Gouda, voor de wagenparken van beide organisaties.  Daarin was  Gouda 
verantwoordelijk voor de aanbesteding en heeft de ODMH uitgezocht wat op dat moment de meest 
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milieuvriendelijke “brandstof” was. Ten tijde van de aanbesteding was dat CNG, als de 
milieubelasting in de hele keten in ogenschouw werd genomen. Met de keus voor CNG is dus zeker 

de CO2 reductie in het oog gehouden. Elektrisch rijden is wel meegenomen in de afweging maar is 
afgevallen. 

 
 
 
 
Wij vertrouwen er op u met deze antwoorden voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
burgemeester en wethouders van Gouda, 
de secretaris,  de burgemeester, 
 
 
 
Drs. L.A.M. Bakker Dr. M. Schoenmaker 
  



 

 

 

 

 

 pagina 4 

1. Digitale Minuut 

2. Services/ secretariaat 

3. Hilde Niezen 

4. Ton Smink 

5. Femke Riesewijk 

6. Ronald Hessels (medeadviseur) 

7. Bas Spekreijse (medeadviseur) 

8. Rob Westerveld 

 


